
Zápis
ze zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce konaného dne 23.9.2024

od 18.00 hodin, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kostelci u Heřmanova Městce

1. paní starostka přivítala přítomné členy zastupitelstva obce Kostelec u Heřmanova Městce a Přítomné
občany na jednání zastupitelstva obce. Informovala přítomné o počtu přítomných zastupitelŮ. Konstatovala,

že zasfilpitelstvo je usnášeníschopné -viz. prezenční listina.

2. pani starostka nawhla za ověřovatele zápisu pana Ing. Lubomíra Jankovského a Ing. Josefa DuŠka.

K náwhu ověřovatelů nebyly vzneseny připomínky a bylo zahájeno hlasování:

K bodu č. 2 usneseni ě.3612024: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:
ověřovatele zápisu: Ing. Lubomír Jankovský a Ing. Josef Dušek
Hlasování: pro:l proti: 0 zdrhlje:.O
USNESENÍ gyro PRUATO.

3. paní starostka sezrrámila přítomné s jednotlivými bodyprogramu jednání zastupitelstva obce /PřÍloha Č.

1/. K předloženému programu nebyly navůeny nněny ani připomínky a bylo zahá$eno hlasovarrÍ:

K bodu ě. 3 usneseni č. 3712024: zastupitelstvo obce §CHVALUJE:
Program jednání zasfupitelstva obce. lPíiloha ě. l l
Hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrhlje:O
USNESENÍ nyro PŘIJATO.

4. pani starostka semámila zastupitele s cenovou nabídku Firma Agrometall ve výŠi 1 088 879 KČ vČetně

DpH / příloha ě.2l, Zasnpitelé byli seznámeni s kritérii výběru a přešlo se k hlasovánÍ. K bodu Č. 4 usnesení

ě. 3812024: zastupitelstvo obce SCHVALUJE :

Hlasování: prol proti: 0 zdrhfie; O

USNESENÍ Byro PŘIJATO.

5. paní starostka předložila k projednání - Rozpočtové opatřeni 412024. Po Projednarrí se PřistouPilo
k hlasování. K bodu č. 5 usneseni č.3912024: zastupitelstvo obce §CI{VALUJE:
Rozpočtové opaření 412024 /příloha č.3/

Hlasování: pro: 7 proti: 0 zdržlýe:O
USNESENÍ Byro PŘIJATO.

16. paní starostka předložila kprojednání - Ro4počtové opatření 512024. Po projednání se PřistouPilo
k hlasování. k bodu č. 6 usneseni č. 4012024: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:
Rozpočtové opatření 5 12024 lpřiloha é.4l
Hlasování: pro l proti: 0 zdržuje:0
USNESENÍ nyro pŘtrano.

l7.panístarostka předložila kprojednaní výsledek výběrovéhoíizení - Zhotovitele Firmu Radek fumek na

zákJadé výběrovéhoíizeni a nejnižší cenové nabídky ve výši 3 570 054,47 Ké
po projeónani §e přistoupilo k hlasování. k bodu č. 7 usnesení Č. 4ll2024: zastuPitelsfuo obce

SCIIVALUJE:
Zhotovitele Firmu Radek Rímek na základé výběrového řizem a nejniŽŠÍ cenové nabídkY ve výŠi

3 570 054,47 Kč.
Hlasování: prol proti: 0 zdrh$e:O
USNESENÍ gyro PRIJATO.





18. Paní starostka předložila kprojednání změnu pruběhu katastrální hranice, kdy stavební parcela 28l o

výměře 1l8 metrri čtverečních, list vlastnictví č.338 vk.ú. Kostelec u Heřmanova Městce přejde do

katastrálníh o,ilzemi prachovice.
po projednání se přistoupilo k hlasování. K bodu č. 9 usnesení č. 4212024: zastupitelstvo obce

5CIIVALUJE: Zménu pruběhu katastrální hranice, kdy stavební parcela 28l o výměře 118 metrŮ

čtverečních, list vlastnictví č. 338 v k.ú. Kostelec u Heřmanova Městce přejde do katastrálního Území
prachovice

Hlasování: pro: 7 proti: 0 zdržuje:O
USNESENÍ syro PRIJATO.

19. Diskuze: Na dotazy odpovídala paní starostka.

Na úvod diskuze paní starostka poděkovala místním hasičům zapíípravy v období vysokého rizikapovodnÍ.

Dotaz: Nesrovnalost s číslováním bodů v minulém usnesení či zápisu.

Odpověď: Po kontrole bude případně opraveno.

Dotaz: Na pozemku, kteď má pan Hronek kupovat od obce výměnou za pozemek na Kvarfýře, má ČEZ
v úmyslu stavět dílo. O co se jedná?
odpověď: Jedná se o elektriku do země v oblasti zatratí a v těchto místech má být nová trafostanice. AvŠak

má státna části pozemku, který po dělení zůstane obci.

Dotaz: Zda se výměna pozemků s panem Hronkem řeší i včenrě pozemku 64212?

odpověď: Na tento pozemek máme smlouvu o smlouvě budoucí a povolení ke stavbě. V rámci Prvních
jednání zahrntttnení. Bude se řešit.

Dotaz; Zdaby š1o zbudov at ncadlo na křižovatc e naYyžice?
Odpověď: Zjistí se možnosti.

Dotaz: Zdaby šlo v rámci realizace chodníku v Dolním Kostelci upravit vjezdlparkovací stání u domu Č.P.

180 na naklady majitele.
Odpověď: Zkontaktuje se projektant a bude se řešit na místě na schůzce.

Dotaz; Na minulémZo by! dotaz na nové zábradlí u lďižovatky na VyŽice a Úpravu zábradli do koPce u Č.P.

37?
odpověď: Na křižovatce na Yyžíce se realizuje. Na druhé místo máme vyjádření od Projektanta, Že jelikoŽ

nesplňuje parametry chodníku ve více parametrech, je nutlré uvažovat o projektové dokumentaci a řádné

úpravě.-Cenová nabídka na nové řádné zábradlíje na částku cca 220tis. KČ, s tím ZO nesouhlasÍ. A jelikoŽ

je na tuto problematiku neustále naZO poukazováno, ačkoli chodník byl zbudován historickY v reŽii obČanŮ

iro občan},taknezbývánež, aby obec chodník do řádné nápravy vzavíelaazadala řešení projektu.

Dotaz: Zda se řeší přechod pro chodce?
odpověď: Byly znovu poauny žádosti na orgány, které měly s původní variantou Problém. ReŠÍ se tedY

varianta bez ostrůvku.

Další dotazy nebyly vzneseny.





Zaseďáníukončeno 23.9.2024 v l8:35 hod.

Zapsal: Bc. Milan Šmíd

Ově ovatel záryis: Ing. Lubomír Jankovsk}

Ing. Josef Dušek
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